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Voetbalclubs en andere sport-
verenigingen moeten de 
broekriem aanhalen door opdro-
gende sponsorinkomsten. Bij 
voetbalbestuurders is het besef 
doorgedrongen, dat de clubs 
genoegen moeten nemen met 
minder. Ook krijgen de spelers en 
de supporters steeds meer in de 
gaten, dat de broekriem strakker 
wordt aangehaald.

Ook voor topklassebegrippen is het 
een opvallend fenomeen. DETO 
Twenterand acteerde twee seizoe-
nen geleden op het hoogste landelijk 
niveau en behoorde tot de zestien 
beste zaterdagclubs van ons land. 
Het verwerven van versterkingen 
om prominente spelers te blijven 
bekostigen vraagt veel geld en grote 
inspanningen. Het is een van de sig-
nalen dat ook het amateurvoetbal 
financieel gezien op hun tellen moe-
ten gaan passen.
De besturen van de clubs zetten 
momenteel hun beleid uit voor het 
seizoen 2014-2015 en met commis-
sies zoeken zij naar mogelijkheden 
om de club te versterken. De begro-
ting en de financiële mogelijkheden 
voor het volgende jaar komt nadruk-
kelijk aan de orde. De budgetten 
staan steeds meer onder druk van de 
economische crisis
Alles staat of valt bij de sponsorbij-
dragen. Die geldschieters maken 
noodgedwongen steeds vaker keuzes 
tussen nut en offer. Een oostelijke 
ondernemer in de bouwsector zegt: 

'Als het bedrijf niet goed meer loopt 
en mensen moet ontslaan, dan kan ik 
het als werkgever niet meer verkopen 
om geld te geven aan een voetbal-
club. De sponsoring gaat krimpen 
en ondernemers moeten kiezen. 
Metname de bouwwereld staat onder 
grote druk.'
Geen wonder dat de voetbalbestuur-
ders met spanning naar komend 
seizoen kijken. 'In moeilijke tijden 
moet je soms afscheid nemen van 
een sponsor die de wind tegen heeft. 
Bedrijven maken meer keuzes en zijn 
zich meer bewust van sponsoring, 
sportdonaties en marketing', vertelt 
de voorzitter van een zaterdagclub 
uit de regio. De club heeft gekozen 
voor een veranderende insteek in het 
sportieve beleid. 'Met zoveel moge-
lijk eigen jongens in het team op het 
hoogste niveau spelen is het credo 
voor de toekomst'.
SUIKEROOMS
'Iedereen wordt met de crisis 
geconfronteerd, dus het amateur-
voetbal ook', zegt een voetbestuurder. 
'Spelers hebben gebruik gemaakt van 
de situatie toen de economie bloei-
de en clubs zijn daarin meegegaan. 
Nu moeten partijen bereid zijn met 
elkaar afspraken te maken om prijs-
opdrijving te voorkomen. We zullen 
met minder moeten toekunnen. Je 
kunt de euro immers maar één keer 
uitgeven.'
Suikerooms zijn bijna verleden tijd 
en directeuren-grootaandeelhou-
ders sturen ook geen elftallen meer 

naar de sportwinkel om het gehele 
team in een fraaie outfit te steken. 
Verenigingen gaan op de kleintjes 
letten en proberen de uitgaven te 
beperken. De bestaande shirtjes 
moeten een jaar langer mee. Vooral 
aan de bouw gerelateerde clubs mer-
ken dat de ondernemers op de rem 
trappen en soms de kraan dicht 
draaien.
Ook een topklasser als Katwijk 
beleeft in één jaar de metamorfose 
van landskampioen naar degra-
dant richting de hoofdklasse. DETO 
Twenterand kwam ook in een vrije 
vlucht naar beneden en speelt 
komend seizoen in de eerste klasse 
tegen plaatsgenoot DOS ’37 en tegen 
streekgenoot Vroomshoopse Boys.
Witte van Moort is heeft zich sinds 
jaar en dag aan Vriezenveense de 
club verbonden, zoals Katwijk een 
nadrukkelijke binding heeft met vis-
verwerker Ouwehand.  Het bedrijf 
heeft met zijn voedselproducten 
belang bij een goede naamsbekend-
heid, een positief imago en een 
vergrote omzet. 'Als grote werkgever 
neemt het bedrijf ook een maatschap-
pelijke verantwoordelijkheid en zorgt 
hiermee voor binding en draagvlak'
Een voorzitter reageert, dat spon-
soring in deze regio 'spielerei' is in 
vergelijking tot de Bollenstreek en de 
beide clubs uit Spakenburg. 'Het is 
ook een kwestie van kunnen, gunnen 
en kiezen. We houden rekening met 
een lager budget en moeten in het 
komende seizoen met minder toe- 
kunnen.'

Michel Jansen is een markan-
te Twenterander, die steeds en 
overal zijn mening durft te geven. 
Afgelopen seizoen stond hij na 
elke wedstrijd voor de camera’s  
van Fox om bij elke eredivisiewed-
strijd van FC Twente zijn visie te 
geven. Afgewogen, geïnspireerd 
en helder gaf hij zijn reactie op het 

spel van het eigen elftal en over de 
tegenpartij. 
Direct, alert en met kennis van 
zaken, min of meer onverstoorbaar 
geeft hij antwoordt op scherpe 
vragen van de vaderlandse voet-
balpers. Hij staat nog tot 2016 
onder contract van de Enschedese 
club FC Twente. 

Over de sport in Twenterand zei hij 
onlangs in De Roskam : “In deze 
gemeente is sport niet meer dan 
gerommel in de marge. De gemeen-
te laat veel kansen liggen. Ikzelf zou 
in Vriezenveen aansturen op een 
fusie van DETO en DOS ’37. Kijk 
eens naar het niveau van beide clubs 
en naar hun accommodaties, die 
naast elkaar liggen. Als ze samen 
zouden gaan zou je een stabiele top-
klasser kunnen creëren.” Dit is de 
overtuiging van een gelouterde voet-
balprofessional.
POSITIEVE INSTEEK
Na jaren brengt hij een mogelijke 
Vriezenveense fusie van DETO en 
DOS ’37 weer in discussie. De fusie-
steen bij DETO en DOS ’37 zorgt 
voor een rimpeling in de vijver van 
het sportpark ’t Midden. Michel 
Jansen wijst op veranderingen in 
onze samenleving en op gewijzigde 
omstandigheden. Op zijn gedach-
te van een versterkende fusie van 
DETO en DOS ’37 is gereageerd.  
Michel Jansen constateert: “Ik heb 
redelijk veel reacties ontvangen en 
vanuit beide clubs. De mensen die 
gereageerd hebben deden dat vanuit 
een positieve insteek. “
STAF
Op een korte afstand aan de Schout 
Doddestraat tussen het sportpark 
’t Midden en het gemeentehuis is 
Michel Jansen in 1966 geboren en 
groeide hij op. DETO was dicht-
bij. De zwarte broek en rode trui 
verwisselde hij voor het zwart-wit 
gebaande tenue van SC Heracles 
Almelo. Michel Jansen keerde terug 
bij DETO en maakte nog een uit-
stapje naar Stevo in Geesteren. Als 
jeugdtrainer met de CIOS opleiding 
op zak ging hij op zijn 32 ste aan 
de slag bij Excelsior ’31 in Rijssen. 
Gerrit van Losser zorgde voor een 
combi-functie bij het Rijssense instal-
latiebedrijf en de plaatselijke club. 
Van eenzelfde constructie bediende 
HHC Hardenberg zich door de com-
binatie van werk bij Ijzerbrink te 
combineren met het hoofdtrainer-

schap van HHC Hardenberg op de 
Boshoek.
Michel Jansen werd twee keer kam-
pioen met HHC Hardenberg. Hij 
werd de amateur-trainer van 2007 
en ontving uit dien hoofde de Rinus 
Michels Award uit handen van Leo 
Beenhakker. Sinds 2006 is Michel 
Jansen verbonden aan FC Twente. 
Eerst als hoofd jeugdopleidingen en 
afgelopen seizoen als hoofdtrainer. 
Momenteel maakt hij deel uit van de 
staf van TC Twente. Voor aanvang 
van het oefenduel van FC Twente 
tegen de selectie van Twenterand 
op het sportpark ’t Midden werd FC 
Twente’s Vriezenvener Michel Jansen 
door zijn plaatsgenoten geprezen 
met een groot spandoek. De ploeg 
plaatste zich onder zijn leiding voor 
de Europa League en de bijdrage van 
Jansen werd door supporters nog 
eens duidelijk in woord en gebaar 
onderstreept. Op het mega grote 
doek stond: Michel Jansen, we gaan 
Europa in.
KOOPCLUBS
Voetbal is ook emotie. Dat geldt 
voor spelers, bestuurders en suppor-

ters. Ziet Michel Jansen een fusie tot 
stand komen tussen de club van het 
Oosteinde en De Pollen en de club 
van het Westeinde en de Molenstraat. 

“Ik denk dat het geen probleem mag 
zijn. Natuurlijk moet je emotie niet 
onderschatten. Op dit moment is er 
echter sprake van twee "koopclubs" 
waar men het gevoel heeft en uit-
draagt veel tijd en energie in de jeugd 
te steken. Dit is echter meer de wens 
van de gedachte. Volgens mij is de 
emotie echter een zwaar overtrokken 
iets en niet te stoelen op harde feiten. 
Maar clubkleuren en historie wegen 
bij de huidige generatie niet dusda-
nig zwaar.” constateert de geboren 
Vriezenvener van eredivisionist FC 
Twente.
HOGER NIVEAU
Michel Jansen ziet DETO en DOS ’37 
zeker twee keer per seizoen spelen. 
Voor een fusie van beide verenigin-
gen pleiten volgens Michel Jansen : “ 
De Vriezenveense jeugd een goede 

opleiding te kunnen geven om het 
ambitieniveau met ook jongens uit 
de eigen opleiding te kunnen garan-
deren. Als je kwantiteit vergroot 
wordt, wordt al direct je kwaliteit 
vergroot.

Als je dit dan ook nog eens naar 
behoren beïnvloed is kwaliteits-
verbetering een garantie. Verder is 
het breder gezien voor Vriezenveen 
natuurlijk veel beter met elkaar een 
hoger ambitieniveau na te streven 
dan afzonderlijk van elkaar.”
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Michel Jansen:
Met meer eigen spelers in het 
eerste, is een garantie voor 

meer kwaliteit

ECONOMISCHE CRISIS 
RAAKT DE CLUBS

MICHEL JANSEN : EEN MARKANTE TWENTERANDER VOOR ÉÉN DETO - DOS
 

BETER MET ELKAAR 
DAN AFZONDERLIJK

Tien vragen aan de drie voorzit-
ters van de Twenterandse clubs in 
de Eerste Klasse D van de KNVB 
competitie 2014-2015: de voorzit-
ter van DETO Twenterand, Corné 
van het Laar, de voorzitter van 
DOS ’37, Bertus Dasselaar en de 
voorzitter van Vroomshoopse Boys, 
Dick Netters. Hun clubs spelen in 
het komende seizoen voor het eerst 
gezamenlijk in de Eerste Klasse van 
het zaterdagvoetbal en zorgen voor 
gemeentelijke derby’s, waarbij de 
derby DETO – DOS ’37  van oudsher 
een heel bijzonder karakter heeft.

Doet de economische crisis zich bij 
DETO, DOS ’37 en Vroomshoopse 
Boys ook zo gevoelen als bij andere 
clubs in het amateurvoetbal ?

Voorzitter Corné van het Laar van 
DETO : De economische crisis is pas 
de laatste jaren  bij DETO te merken. 
Over het algemeen mogen wij niet 
klagen.
Voorzitter Bertus Dasselaar van 
DOS ’37: Natuurlijk zijn er ook spon-
soren die bij ons wegvallen, maar er 
komen ook wel weer nieuwe spon-
soren bij. Per saldo mogen wij niet 
klagen.
Voorzitter Dick Netters van 
Vroomshoopse Boys: Wij hebben 
hier niet echt last van, doch moeten 
hiervoor wel de nodige inspanning 
doen.

Wat is de kracht van je club voor 
het komende seizoen ?

Voorzitter Corné van het Laar van 
DETO:  De kracht van DETO voor 
het komende seizoen is niet anders 
dan andere seizoenen; wij gaan Door 
Eendracht Tot Overwinning. Onze 
nieuwe trainer Marcel van der Steege 
en zijn staf gaan er alles aan doen om 
van de eerste selectie een hecht team 
te maken, dat vol beleving speelt en 
dat ook uitstraalt.
Voorzitter Bertus Dasselaar van 
DOS ’37: Dat de selectie bijna gehele 
selectie intact is gebleven, waardoor 
er goede eenheid is het ontstaan in 
het aflopen seizoen en daar kunnen 
wij nu op door borduren.

Voorzitter Dick Netters van 
Vroomshoopse Boys: Niet anders 
dan het vorig seizoen. We hebben 
nagenoeg dezelfde spelers tot onze 
beschikking, die al een aantal sei-
zoenen met elkaar spelen.

Hoe teleurstellend is het om twee 
jaar achtereen te degraderen ?

Voorzitter Corné van het Laar van 
DETO:  Dat laat zich raden. Wel zijn 
we blij te kunnen constateren dat 
de vereniging in zijn geheel het uit-
stekend doet. We zijn gegroeid naar 
825 leden, het 2e elftal is kampioen 
geworden en daarmee gepromoveerd 
naar de reserve hoofdklasse. Het 
vrouwenvoetbal maakt een geweldi-
ge ontwikkeling door. De jeugd doet 
het goed, het voetbaltechnisch kader 
is verder verstevigd en al onze vrij-
willigers werken hard om te blijven 
verbeteren. Het is vanzelfsprekend 
teleurstellend dat het eerste team 
degradeert, maar we moeten tevre-
den zijn over het geheel.
Voorzitter Bertus Dasselaar van 
DOS ’37 over de kracht van DOS ’37 
in de afgelopen twee jaar : Twee jaar 
geleden hebben we mee gedaan in 
de nacompetitie en net niet gehaald. 
Sportief gezien erg jammer natuur-
lijk, maar of wij toen als Dos al klaar 
waren voor de Hoofdklasse is nog 
maar de vraag. Vorige jaar hadden 
we een wat matige start inderdaad. 
We hebben ons wel geplaatst voor de 
landelijk beker en veelal mooi attrac-
tief voetbal gezien. Van teleurstelling 
is geen sprake. Hoe mooi zijn de afge-
lopen twee jaar voor Vroomshoopse 
Boys verlopen ?  
Voorzitter Dick Netters van 
Vroomshoopse Boys:  Heel mooi,  met 
als resultaat het behaalde kampioen-
schap en daarvoor hebben we een 
periodekampioenschap behaald.
 

Gaat je club voor het komende sei-
zoen een andere koers varen ?

Voorzitter Corné van het Laar van 
DETO: Voor wat betreft de eerste 
selectie gaan we de doelstelling die 
we voor 2018 hebben naar voren 
halen. DETO wil dat ca. 50% van 
haar selectie uit eigen opgeleide 
spelers bestaat en daar geven we nu 
prioriteit aan. Mede door de goede 
prestaties van spelers in het 2e elftal 
en A1 stromen dit seizoen  7 "eigen" 
jongens door naar de eerste selectie, 
waardoor we nu op bijna 40% eigen 
jongens in de selectie zitten.
Voorzitter Bertus Dasselaar van 
DOS ’37: Nee, absoluut niet .
Voorzitter Dick Netters van 
Vroomshoopse Boys: Wij gaan geen 
andere koers varen en het halen van 
spelers is bij ons geen item.
 

Trainer Michel Jansen gaf het advies 
om aan te sturen op een fusie van 
DETO en DOS 37. Hoe sta jij hier 
tegenover ?

Voorzitter Corné van het Laar van 
DETO :  Vanuit het perspectief van 

Michel kan ik deze opmerking goed 
begrijpen. DETO heeft een sterke 
identiteit. Een fusie raakt aan de 
identiteit van de vereniging en is 
daarmee wat ons betreft een zaak 
van de gehele vereniging. Wij heb-
ben niet gemerkt dat dit onderwerp 
binnen onze vereniging hoog op de 
agenda staat. 
Voorzitter Bertus Dasselaar van 
DOS ’37: Zolang beide verenigin-
gen qua ledenaantal een lichte groei 
doormaken of stabiel blijven en beide 
clubs gezond zijn, dan zien ik daar 
geen reden voor.
Voorzitter Dick Netters van 
Vroomshoopse Boys: Ik denk dat 
zowel DETO als DOS heel goed in 
staat zijn om hierin de juiste beslis-
sing te nemen.
 

Is één beeldmerk voor Vriezenveen 
geen opsteker om beide verenigin-
gen te laten fuseren.

Voorzitter Corné van het Laar van 
DETO:  Dat zou kunnen. Een relatief 
klein dorp met twee verenigingen 
die op eerste klasse niveau of hoger 
spelen is minstens zo opmerkelijk en 
net zo goed iets om trots op te zijn.
Voorzitter Bertus Dasselaar van 
DOS ’37:  Als je het puur ziet als de 
gemeente Twenterand dan zeg ik ja, 
maar als verenging vraag ik mij dat 
af. Toch heeft iedere verenging ook 
zijn eigen beeldmerk. Dat mag je 
absoluut niet uit het oog verliezen.
Voorzitter Dick Netters van 
Vroomshoopse Boys: Wanneer beide 
clubs over een fusie zouden gaan 
praten zal een sterker beeldmerk 
voor Vriezenveen ongetwijfeld aan 
de orde komen.

Kan bij fusie besparingen en kwali-
teitsverbetering hand in hand gaan.

Voorzitter Corné van het Laar 
van DETO: Dat is maar de vraag. 
Praktisch gezien betekent het nogal 
wat. Er zou een vereniging met ca. 
1.600 leden ontstaan. Wat doe je 
met huisvesting? DOS heeft net ver-
bouwd en uitgebreid, maar ook daar 
kun je geen vereniging met 1.600 
leden in kwijt. Natuurlijk zal er hier 

en daar een trainer bespaard kun-
nen worden, maar dat weegt niet op 
tegen de investeringen die er in huis-
vesting gedaan moeten worden.
Voorzitter Bertus Dasselaar van 
DOS ’37: Dat kan, maar per saldo 
hoeft dat niet zo te zijn. Bij bespa-
ringen misschien wel, maar bij 
kwaliteitsverbetering twijfel ik daar 
sterk aan, omdat er toch binnen de 
beide verenigingen met veel vrijwil-
ligers gewerkt wordt en die hebben 
toch een speciale band met 1 club.
Voorzitter Dick Netters van 
Vroomshoopse Boys: Ik denk kwa-
liteitsverbetering wel. Besparingen 
vraag ik mij af.
 

Zijn er verkennende besprekingen 
met DOS 37 ?

Voorzitter Corné van het Laar van 
DETO :  Nee. We hebben periodiek 
overleg met DOS'37 over bijvoor-
beeld het G-voetbal en over meer 
zaken die ons gezamenlijk aangaan, 
maar over een fusie is nooit gespro-
ken. 
Voorzitter Bertus Dasselaar van 
DOS ’37: Nee. Er zijn absoluut geen 
gesprekken geweest.
 

Zijn er besprekingen met Sportlust 
Vroomshoop  om dingen zuiniger 
te doen ?

Voorzitter Dick Netters van 
Vroomshoopse Boys: Wij heb-
ben structureel twee maal per jaar 
overleg met Sportlust, waarbij dit 
onderwerp ook besproken wordt.
 

Nu beide clubs op hetzelfde niveau 
spelen is mogelijke toenadering 
meer voor de hand liggend. Hoe 
zie jij dit ?

Voorzitter Corné van het Laar van 
DETO:  Als je elkaar vaker spreekt 
worden er ook meer zaken besproken. 
Wellicht hebben we het er  komend 
seizoen nog eens over.
Voorzitter Bertus Dasselaar van 
DOS ’37: Niet anders dan in voor-
liggende jaren, waarin met alle 
voetbalclubs uit Twenterand mini-
maal twee keer per jaar constructief 
overleg plaats vindt.

Welke ambitie heeft de voorzitter 
en de club voor het seizoen 2014-
2015 ?

Voorzitter Corné van het Laar van 
DETO:  Als het gaat om het eerste 
elftal is de doelstelling om het ple-
zier en de beleving terug krijgen. Als 
dat lukt dan wordt er ook gepres-
teerd. Plezier en beleving horen 
namelijk bij presteren. Het 2e  zal 
gaan voor handhaving en het 3e 
kan misschien weer meedoen in het 
linkerrijtje. Bij de jeugd wordt voort-
durend de nadruk gelegd op opleiden 
en beter worden van de individuele 
speler. Komend seizoen zal dat naar 
verwachting een stevige kwaliteit-
simpuls krijgen.
Voorzitter Bertus Dasselaar van 
DOS ’37: In de competitie te ein-

digen bij de top 3 en in de landelijk 
bekercompetitie drie rondes verder 
komen.
Voorzitter Dick Netters van 
Vroomshoopse Boys: Ik denk dat 
zowel DETO als DOS tot de kans-
hebbers behoren om kampioen te 
worden. Hoe de drie clubs de onder-
linge wedstrijden zullen “uitvechten” 
wachten we gewoon af. Verrassingen 
zijn echter nooit uitgesloten. Onze 
ambitie is gewoon handhaven en die 
plek zo snel als mogelijk veilig stel-
len.

Bertus Dasselaar
 . . . DOS'37 . . .

Dick Netters
 . . .Vroomshoopse Boys. . .

Corné van het Laar
 . . . DETO . . .

VAN HET LAAR, DASSELAAR EN NETTERS OVER 
DETO, DOS EN DE BOYS IN DE EERSTE KLASSE

AUTOBEDRIJF

K. DRENT
Bedrijfsweg 32 - Vriezenveen

Telefoon 0546 - 56 15 89

Twentelaan 17 - Almelo
telefoon 0546 - 82 63 00

lamiNaat
4 nieuwe kleuren
van €19,98 voor €2.98 pm2

excl. btw i.c.m. ondervloer

www.beboparket.nl

DERBY DOS – DETO
IS OP 11 OKTOBER

De Twenterandse derby’s in de 
Eerste klasse D zijn dit jaar op :
 
11 oktober   :  
 DOS ’37 – DETO Twenterand
 1 november :  
  Vroomshoopse Boys – DETO 

Twenterand
13 december : 
  Vroomshoopse Boys – DOS ‘37

AUTOBEDRIJF

K. DRENT
Bedrijfsweg 32 - Vriezenveen

Telefoon 0546 - 56 15 89

Twentelaan 17 - Almelo
telefoon 0546 - 82 63 00

Martha van Abbema uit Den Ham neemt op 
de lijst van de ChristenUnie voor verkiezin-
gen van Provinciale Staten op 18 maart de 
derde plaats in. De ChristenUnie heeft nu 
drie zetels in de Staten van Overijssel en een 
herverkiezing in maart ligt op zich voor de 
hand. Op de eerste plek staat fractievoorzit-
ter Jan Westert uit Ommen. Gedeputeerde 
Bert Boerman uit Kampen bezet de tweede 
plaats.
Martha van Abbema is in Bolsward gebo-
ren en opgegroeid in Sneek. Vandaar is zij 
verpleegkunde gaan studeren in Groningen. 
Martha heeft daar haar man Wiebren leren 
kennen. Het gezin telt 6 kinderen, allen jon-
gens en ze wonen al bijna twintig jaar in Den 
Ham.
WETHOUDER
Martha van Abbema kwam in 2006 in de 
raad en werd in 2007 wethouder. Zij keerde 
bij de verkiezingen in 2010 terug als raadslid. 
Door de vorming van een college van GBT 
en CDA in 2010 viel zij buiten de boot en 
keerde niet terug als wethouder in het col-
lege. Ook na de snelle val van dit college van 
GBT en CDA en bij de tussentijdse formatie 
van Gerjan Smelt( ChristenUnie) en Hidde 
Visser (PvdA) werd ze in 2012 geen wethou-
der weer. SGP-er Ben Engberts werd door 
ChristenUnie en SGP naar voren geschoven 
in het nieuwe college met de zittende wet-
houders Johan Oordt en Jan Binnenmars. 
Ook voor Hidde Visser was er een plaats in 
dit college door verblijf van PvdA fractielei-
der, Hans Zebel in het buitenland.
DRIJFVEER
Over haar interesse voor de politiek zegt Martha 
van Abbema : “ Dat komt voort uit mijn behoefte 
om zaken in mijn omgeving te willen verbeteren. 
Ik ben mijn hele leven al getroffen door mensen, 
die het minder hebben dan ik en wil daar verbe-
tering in brengen. Dat is een drijfveer van mijn 
bestaan, vanuit de overtuiging, dat God mij gaven 
heeft gegeven die ik mag inzetten voor de men-
sen die hij op mijn weg plaatst. Dat geldt voor de 
politiek, maar ook voor mijn huidige baan als ver-
pleegkunde docent, waarin ik jonge mensen mag 
opleiden voor baan in de zorg. Bij de ChristenUnie 
voel ik me thuis vanwege de zeer diverse mensen, 
maar allen overtuigde christenen, gedreven door 
eenzelfde motivatie als ik om je in te zetten voor 
de samenleving.”
VERKIESBARE PLAATS
Harjan Otten uit Westerhaar-Vriezenveensewijk  
is de voorzitter van de ChristenUnie afdeling 
Twenterand. Het bestuur van de ChristenUnie 
Twenterand bestaat verder uit:  Wien Thomas, 
Den Ham, politiek secretaris, Henk Plaggenmars, 
Den Ham, penningmeester, Theo Huisjes, Den 
Ham, Leo Koppelman, Vriezenveen en Gert 
Kottier, Den Ham.
Otten toont zich tevreden over de plaats van 
Martha van Abbema op de lijst voor de Staten: 

“Ook deze keer staat zij op plek 3 en zij moet 

de fractievoorzitter en de gedeputeerde, Bert 
Boerman voor laten gaan.”  Op plek vier plaatst de 
ChristenUnie een nieuwkomer voor de provinciale 
politiek, Alwin te Rietstap (1979) uit Bergentheim. 
Op die manier wil de ChristenUnie ook investe-
ren in de lange termijn. Op plaats 21 staat Gerjan 
Smelt, fractievoorzitter en op plek 29 komt Carla 
Hilberink, raadslid om de lijst in Twenterand aan-
sprekend te maken en stemmen te trekken. De lijst 
telt in totaal 34 kandidaten en bestaat uit 9 vrou-
wen en 25 mannen, verspreid over de provincie.
VIJF LEDEN
Lijsttrekker Westert is van mening, dat er bij de 
komende verkiezingen voor provinciale staten 
groei mogelijk moet zijn. ‘In een eerdere periode 
telde de ChristenUnie vijf leden.’ Die inzet vindt 
hij niet onrealistisch. “Dat vind ik een belangrijk 
perspectief, ook met het oog op de verkiezingen 
voor de Eerste kamer”, aldus de Overijsselse lijst-
trekker. “Zowel landelijk als in de provincie kiezen 
wij voor een constructieve koers en zijn wij gericht 
op het verbinden. ‘We willen naast mensen staan 
en zo een bijdrage leveren aan de maatschappe-
lijke opgaven aan het bestuur van onze provincie.”
KWALITEITEN

“De ChristenUnie gaat geen voorkeursactie voe-
ren om mevrouw Van Abbema in Provinciale 
Staten te krijgen. De trend voor voorkeurstem-

men is nadrukkelijk in zwang bij het CDA.” 
stelt voorzitter Harjan Otten. ”Van Abbema 
staat op een verkiesbare derde plaats, omdat 
de Christen Unie nu ook 3 zetels in de 
Provinciale Staten heeft, gaan we als bestuur 
geen voorkeurscampagne voeren.” Over de 
kwaliteiten van mevrouw Van Abbema zegt 
de voorzitter : “Uitstekende bestuurlijke kwa-
liteiten. Tevens werkt zij als verpleegkundige 
bij de thuiszorg in Twenterand.”
IMPACT
Otten meent, dat de komende verkiezingen 
voor Provinciale Staten op 18 maart 2015 
meer impact hebben dan voorgaande provin-
ciale verkiezingen om reden, dat de kiezers 
zich er meer van bewust zijn, dat deze ver-
kiezingen voor de verhoudingen in de Eerste 
Kamer van groot belang zijn. “Hierdoor zijn 
de opkomstcijfers niet dramatisch laag.” voor-
spelt Harjan Otten.
CHRISTELIJK KARAKTER
Harjan Otten: “Ik ben van mening dat elke 
politieke partij in Twenterand van mening is, 
dat het van groot belang is dat onze gemeen-
te goed vertegenwoordigd in de Provinciale 
Staten om de belangen van onze gemeente 
te kunnen verwoorden en behartigen. De 
Christen Unie wil ook hierin een actieve rol 
spelen om het christelijk karakter van onze 
gemeente uit te kunnen dragen. Landelijk 
gezien hopen wij door de Provinciale Staten 
verkiezingen onze positie in de Eerste Kamer 
te kunnen verstevigen en uit te breiden.”
EERSTE KAMER
Gerdien Rots van de ChristenUnie in Zwolle 

staat vanuit Overijssel op de kandidatenlijst 
voor deze Eerste Kamerverkiezingen op de acht-
ste plek. In 2011 stond ze ook al op de lijst. De 
ChristenUnie kreeg twee zetels in de Eerste Kamer. 
Nu staat ze wat hoger en daar is Gerdien Rots trots 
op. "Ik ben erg blij met deze plek", zegt ze. "Ik voel 
me betrokken bij het werk dat de ChristenUnie 
ook in de Eerste Kamer doet. Maar omdat ik me de 
komende jaren honderd procent wil blijven inzet-
ten voor mijn stad Zwolle, is plaats acht een mooie, 
niet direct verkiesbare plek.”
GROOTSTE
Fractievoorzitter van de ChristenUnie in de 
Tweede Kamer Arie Slob is blij met de winst van 
zijn partij in onder meer Zwolle. “ Het overtreft 
mijn stoutste verwachting."
In Zwolle was de ChristenUnie de grote winnaar 
van de raadsverkiezingen. De partij heeft 8 zetels 
behaald en is daarmee de grootste partij in de pro-
vinciehoofdstad.
De winst in Zwolle is voor Slob extra bijzonder, 
omdat hij zelf ook in de stad woont. Ook heeft hij 
in het verleden in de gemeenteraad van Zwolle 
gezeten. "Dit is onvoorstelbaar", aldus de fractie-
voorzitter. Ook hoe de partij landelijk functioneert, 
heeft volgens Slob bijgedragen aan het succes.
MINDER STEMMEN
In Twenterand bleef de ChristenUnie bij de raads-
verkiezingen op vier zetels staan, maar telde deze 
keer minder stemmen. Met deze vier zetels neemt 
ChristenUnie roerganger Gerjan Smelt een sleu-
telpositie in de raad in. Hij kan met links en met 
rechts, waar zijn confraters van de SGP rechts af 
willen slaan in de drukte van het politieke midden, 
kan hij even goed naar links. Wel overkwam het 
hen met dit college onder curatele van de provin-
cie te komen en publicitair landelijk te scoren.
MIS DE REGIO
Landelijk boegbeeld Arie Slob vindt dat het kabi-
net in de begroting 2015 te weinig oog heeft voor 
de regio. Volgens hem mikt het kabinet te veel op 
de grote steden bij het stimuleren van de econo-
mie. "Als ik het kabinet hoor over banenplannen 
en de steden als motor van de economie mis ik de 
regio. Juist Overijssel is heel krachtig en kan hel-
pen de economie aan te drijven", aldus Slob, die 
steeds duidelijk oog heeft voor zijn regio. Een jaar 
eerder werd hij als een held ontvangen in tbs-kli-
niek Veldzicht in Balkbrug. De kliniek werd voor 
de gelegenheid van het bezoek de Arie Slob kliniek 
genoemd. Slob wist in de onderhandelingen over 
de begroting de sluiting van de tbs-kliniek terug 
te draaien. Daardoor bleven er banen behouden 
en kreeg de middenstand van Balkbrug weer toe-
komst.

ACTIEVE SECRETARIS
Hoeveel tijd het voorzitterschap van de 
ChristenUnie Twenterand dit Harjan Otten de 
maanden gaat kosten ?  

“Harjan Otten : “Geen idee. Ik houd de tijd niet 
bij. Er zijn periodes rond de verkiezingen dan 
is het drukker.  Wij hebben als bestuur een zeer 
actieve secretaris, Wien Thomas, die mij veel 
werk uit handen neemt en wij hebben binnen het 
bestuur goede afspraken gemaakt wie en wat doet. 
Daardoor kan ik mijn taak als voorzitter goed 
combineren met mijn werk, gezin en mijn taken 
binnen de Hervormde gemeente in Westerhaar.”
GEWELDIG

Welke plezier beleeft Harjan Otten hieraan ?
“We hebben als CU Twenterand binnen het bestuur 
een goede sfeer, een gedreven fractie en actieve 
leden die onze kiesvereniging een warm hart toe 
dragen en zich met hart en ziel inzetten.. Dat alles 
maakt dat ik het voorzitterschap als zeer waarde-
vol ervaar. Het is voor mij een geweldig dat ik God 
mag en kan dienen ook op het politieke terrein 
samen met andere broeders en zusters.”

GROEI
Over het aantal zetels, dat de ChristenUnie straks 
bij deze verkiezingen op 18 maart gaat beha-
len zegt voorzitter Otten: “ De fractie bestaat nu 
nog uit 3 leden. Het zou mooi zijn om dat aantal 
te evenaren bij de komende verkiezingen, maar ik 
ben ook van mening dat gezien de inzet van de 
Christen Unie in de afgelopen 4 jaar dat er groei 
mogelijk moet zijn.”

SPEEPUNTEN
Over de speerpunten voor de nieuwe periode zegt 
ChristenUnie kandidaat Martha van Abbema : “Er 
is door mijn partij een mooi programma geschre-
ven met veel ruimte voor regionale economie, het 
culturele gezicht van Overijssel, het platteland en 
hernieuwde aandacht voor de steden in Overijssel.
Sociale onderwerpen wil Martha van Abbema een 
plaats geven in het provinciale beleid. “Het sociale 
domein is als kerntaak verdwenen in de provin-
cie, maar de opdracht om een sociale provincie 
te blijven, blijft. Dat is de ChristenUnie op het lijf 
geschreven.”
START CAMPAGNE
Op woensdag 28 januari start de ChristenUnie 
de campagne in de Rijssen. In de middag is er 
een bezoek aan het Bouwgilde en ’s avonds is er 
een bijeenkomst, waar ook de kandidaten worden 
voorgesteld. Daarnaast zal fractievoorzitter Jan 
Westert een korte toespraak houden. Ook Gert-Jan 
Segers, Tweede Kamerlid voor de ChristenUnie, 
zal op deze avond spreken. Hij zal het hebben over 
het werk van de Tweede Kamerfractie en wat zij 
hebben bereikt, het belang van verkiezingen voor 
de Eerste Kamer, maar ook over vrijheid, vluchte-
lingen en islam.

Ieder is van harte welkom, zo laat de ChristenUnie 
weten.

Geen voorkeursactie van de christen unie
Martha van Abbema: 

van vaste waarde voor de cu

Martha van Abbema
 . . . sociaal terrein . . .

statenverKIeZInGen 2015
Op 18 maart zijn de verkiezingen voor de leden van Provinciale 
Staten. Minister-president Mark Rutte sprak al in Buitenhof en NRC 
over het grote belang van deze verkiezingen. Het wordt een refe-
rendum voor het kabinet, een meting naar de omvang in de Eerste 
Kamer van de politieke partijen, die het kabinet steunen en de par-
tijen, die de oppositie gaan vormen.

Komen er meer dan 37 zetels voor VVD en PvdA met steun van de 
C 3, D ’66,ChristenUnie en SGP of slaat de weegschaal door naar de 
andere kant en waar het eigenlijk omgaat is de samenstelling van de 
Staten van Overijssel met een meerderheid voor een coalitie van CDA, 
VVD, ChristenUnie en SGP of worden de politieke verhoudingen in 
Zwolle op 18 maart helemaal anders. Provinciale Staten zijn de volks-
vertegenwoordigers van de provincie. De leden worden elke vier jaar 
door de inwoners van Overijssel gekozen. Provinciale Staten bepalen 
in hoofdlijnen het beleid van de provincie en nemen de belangrijkste 
beslissingen. Zij controleren of Gedeputeerde Staten het vastgestel-
de beleid goed uitvoeren en voorbereiden. Daarnaast kiezen leden 
van Provinciale Staten eens in de vier jaar de leden van de Eerste 
Kamer. Via de Provinciale Statenverkiezingen heeft de burger dus 
invloed op de samenstelling van de Eerste Kamer. Partijen hebben nu 
hun programma’s geschreven, de lijsttrekkers zijn aangewezen, de 
kandidaten zijn geworven en de tevredenheid of de teleurstellingen 
is al aanwezig over de plaats op de lijst.

De campagneactiviteiten worden nu indringend besproken en de 
thema’s worden straks geëtaleerd in flitsende pamfletten met prach-
tige foto’s. Persberichten worden gecomponeerd. De sociale media 
worden ingeschakeld. Elke stem telt. De kiezers kunnen over zo’n 
acht weken hun keuze maken om de democratie te versterken. De 
politiek draait op volle toeren in de richting van 18 maart om geen 
stem verloren te laten gaan. De Twenterand Courant volgt wekelijks 
de Statenverkiezingen en de plaatselijke kandidaten en de activitei-
ten.

OP 18 MAART NAAR DE STEMBUS

Jongerendienst 
Grote Kerk 
Zondag 18 januari zal er weer een 
Jongerendienst gehouden worden! 
De spreker is Jan Willem van Dijk. 
Hij is jongerenwerker, organisator 
en spreker bij de HGJB. Ook houdt 
hij een blog bij voor de HGJB.

De muziek wordt verzorgd door de band 
Released. Deze band werkt mee in ver-
schillende kerkdiensten en straalt daarin 
uit dat het leuk is om muziek te maken. 
Ze willen God de eer geven die Hem toe-
komt.

De collecte is voor Stichting Grenzeloos 
Geloof. De familie Reinders uit 
Vriezenveen vertrok in 2008 naar 
Senegal om het zendingswerk in West-
Afrika te ondersteunen. In 2013 zijn ze 
weer teruggekomen en sindsdien wer-
ken ze op de internationale bijbelschool 
waar ze zelf hebben gestudeerd. Ze ont-
vangen voor dit werk geen salaris en zijn 
volledig afhankelijk van giften.

De collecte aan de uitgang is voor de 
onkosten van de jongerendienst. De 
dienst wordt gehouden in de Grote Kerk 
in Vriezenveen en begint om 19:00, de 
deuren zijn om 18:30 open. We hopen je 
te zien bij de eerste jongerendienst van 
2015!

lamiNaat
4 nieuwe kleuren
van €19,98 voor €2.98 pm2

excl. btw i.c.m. ondervloer

www.beboparket.nl

WIEN THOMAS
 . . .   actieve secretaris    . . .  

Vrouwen van Nu afdeling 
Vriezenveen is het jaar begonnen 
met een nieuwjaarsvisite. Deze 
mocht nog gehouden worden bij 
zaal Zandwijk. Na de nieuwjaars-
wensen uitgewisseld te hebben 
was het tijd voor koffie met een 
kniepertie. Ook de genodigden, 
mevrouw Mooikammer samen met 
haar dochter ui t Staphorst, lieten 
zich deze lekkernij goed smaken. 

Daarna was het aan hen om het pro-
gramma te vullen. Ze vertelden over 
kleding uit Staphorst. Ze begonnen bij 
de pas geboren baby: bloemetjes voor 
een jongen en ruitjes voor een meisje. 
Met gevoel voor show lieten ze de zaal 
meegenieten.  Het hele verhaal werd 

uitvoerig aan de hand van kleding 
verteld. Hoe kinderen opgroeien en jon-
gens voor het eerst een broek krijgen tot 
de bruidskleding aan toe. 
En wie denkt: dat is gemakkelijk, je trekt 
je klederdracht aan en je staat nooit 
meer voor de kast …. Wat zal ik eens 
aantrekken. Dat is dus ook klederdracht 
niet zo. Voor iedere gelegenheid is er 
wel een schort of kraplap. Of zoals het 
dochter fijntjes opmerkte: Moeder ver-
kleed zich ook wel vijf keer op een dag!
Tot slot werden twee leden van Vrouwen 
van Nu aangekleed als bruidspaar. Een 
prachtige avond!
De aanwezige leden kregen het info-
boekje voor 2015 mee naar huis en die 
staat vol met allemaal mooie activitei-
ten in 2015.

vrouwen van nu begint jaar 
met nieuwjaarsvisite

Op initiatief van de Fotoclub 
Ommen en de Stichting Levend 
Vroomshoop trekt de expositie 

“Helmer Koetje in beeld” langs de 
vier grote kernen in Twenterand. 

Nadat eerder de foto-expositie te zien 
was in de bibliotheek Vroomshoop, 
het Expositiehuis Den Ham, de biblio-
theek Vriezenveen en de Klaampe 
in Westerhaar, is nu verpleeghuis De 
Weemelanden in Vriezenveen aan de 
beurt. In de ontmoetingsruimtes op de 
begane grond, maar ook op de galerijen 

op de eerste en tweede verdieping zijn 
meer dan 25 fraaie foto’s uit de gemeen-
te Twenterand te bezichtigen, die wijlen 
Helmer Koetje als actief lid van de foto-
club Ommen maakte.
Hierna strijkt de tentoonstelling ook 
nog neer in het nieuwe activiteiten-
centrum Het Punt te Vroomshoop, 
heel toepasselijk aan de Burgemeester 
Koetjestraat.  Met deze rondreis door 
Twenterand wordt gesymboliseerd dat 
Helmer Koetje een burgervader was 
voor alle Twenteranders.

Foto-expositie ‘Helmer Koetje 
in beeld’ in de weemelanden

De foto-exposite in De Weemelanden is tot eind februari te bezoeken.

Op de foto staan van links naar rechts:  Arjan Hof, Enschede, Wolbert Meijer, Hasselt, Wim Hovestad, 
Zwolle, Alwin te Rietstap, Bergentheim, Martha van Abbema, Den Ham, Bert Boerman, Kampen, 

 Jan Westert, Ommen,  Sybren Stelpstra, Burcht (Hardenberg)

Kalender 2015
met oude foto's van 

Vriezenveen
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nog een aantal kalenders 

gratis af te halen bij

Drukkerij Boswinkel
Westeinde 583

7671 GC Vriezenveen


